
REFERAT FAU-MØTE  

Dato: 6. november 2024 

Sted: Personalrommet 

Tilstede:  

1. trinn: Hedda Refsum Schultz 
2. trinn: Käthe Hermstad (forfall) 
3. trinn: Petter Moe 
4. trinn: Carine K. Friis (forfall) 
5. trinn: Anne Marie R. Galtung (FAU-leder) 
6. trinn: Aksel Erik Hillestad (kasserer) 
7. trinn: Therese V. Klemetsen 

     Pluss: Hanne Høyer   

     Camilla Torsæter Egeland (rektor) 

● Info til/ fra rektor 
o Strategisk plan: Skolen/lærerne skal bli gode på å bruke digitale 

verktøy på en klok måte. Det er økt fokus på lek inn mot læring; etter 
høstferien er det innført “magisk morgen” for 1. og 2. trinn med fokus 
på sosial læring. Skolen skal bruke samarbeidslæring som metodikk.  
Skolen har fokus på et trygt, godt og inkluderende læringsmiljø med 
fokus på ferdigheter og mestring hver dag.  
 
Utdanningsdirektoratet har kommet med føring inn mot skolene om å 
innføre et “tillatt-filter” på læringsbrettene i stedet for “”ikke-tillatt filter” 
på 1.  - 4. trinn. FAU stilte spørsmål om hvordan skolen vil forholde seg 
til dette. Skolen venter på føringer med tekniske løsninger fra Oslo 
kommune ved Utdanningsetaten for hvordan dette skal implementeres.  
 

o Skolen står som kjent i en utfordrende situasjon med tanke på 
økonomi. Det er spart inn to lærer-stillinger (naturlig avgang har ikke 
blitt erstattet). Vedr. kutt i tilbudet i kunst og håndverk på 5. og 7. trinn, 
var dette et bevisst kutt i tilbudet. Tidlig innsats ble vurdert som mer 
viktig å opprettholde. Selv om elevene mister fullverdig K&H får de et 
fullverdig tilbud om mat og og helse på 6. trinn.   
 
Skolen mottar kr 160 000,- til tilrettelegging for mer praktisk læring. 
Midlene skal benyttes til First Lego League; et tverrfaglig 
prosjektarbefid med tema i kombinasjon med robot-programmering. 



Videre skal det etableres et Skapeverksted i bomberommet (korpset er 
ute av arealene). Lokalet skal pusses opp. 
FAU ber om mer informasjon og åpenhet om saken og situasjon, og at 
det sendes ut samlet informasjon om alle kuttene som er foretatt. Flere 
foreldre ønsker  å delta i samarbeidsgruppe for å diskutere hvordan de 
økonomiske kuttene kan gjennomføres på en minst mulig inngripende 
måte for elevene. Skolen rapporterer på økonomi til skolens driftsstyre, 
og det vises til møtereferater herfra på skolens nettside.  
 

● Nasjonale prøver  
Nasjonale prøver er gjennomført i høst for 5. og 8. trinn (avgiver-skoler). 
Formålet er å skille de faglig sterke og svake elevene, slik at tiltak kan settes 
inn ved behov. Det settes inn en intensiv opplæring for de faglig svake 
elevene, eksempel med et løft over 8 uker. Resultatene er tilgjengelige på 
UDE sine nettsider. Nasjonale prøver | udir.no Resultatene viser en positiv 
utvikling. Merk at det det ikke er mulig å sammenligne trinn, da årskullene 
endres hvert år.  
 

● Innmeldt sak vedr. organisering av 1. trinn 
Det har kommet inn en bekymring vedr. organiseringen av 1. trinn og 
etablering av “nye” klasser i 2. trinn, og et ønske om å gjennomføre 
undersøkelse for faktainnhenting. Denne saken har vært behandlet i FAU flere 
ganger, og det vises til tidligere møtereferater. Saken ble likevel behandlet, da 
det oppleves å være et informasjonsbehov blant de foresatte.    

 
Målet med organiseringen er å etablere en god dynamikk blant elevene og 
sikre gode skoleår. Det skal mer til å endre klassetilhørighet for enkelt-elever, 
personvernhensyn skal ivaretas, og det er behov for en felles forståelse av at 
tiltaket gagner alle elevene. Det er et større trinn-fokus enn et klasse-fokus.  
 
FAU-styret delte sine erfaringer med ordningen til nå, og i sum er erfaringene 
blitt mer positive enn negative. For å ikke skape unødig usikkerhet for de 
foresatte, ber FAU skolen om å formidle mer tydelig om hvilke hensyn som 
tas, hvorfor og hvordan ordningen praktiseres. FAU-styret ber skolen om å 
informere de foresatte og å dele dette åpent på skolens nettside.      
 
Vedr. ønske om en undersøkelse, opplyste rektor om at det har blitt 
gjennomført en evaluering av 1. trinn i juni 2024. FAU-styret har et ønske om 
at ny evaluering for 2. trinn gjennomføres høsten 2024.   

 
● Trafikksikkerhet 

https://www.udir.no/eksamen-og-prover/prover/nasjonale-prover/


Skolen er tatt opp i trafikksikkerhetsprogrammet i Bymiljøetaten i Oslo (BYM) 
kommune, Hjertesone. Det er nedsatt en foreldrearbeidsgruppe for arbeidet 
med trafikksikkerhet ved skolen, det er gjennomført befaringer med BYM. 
Status i arbeidet er delt på skolens nettside.  
FAU gjentar at det ikke er ønskelig med kjøring ned forbi hallen og til 
hovedporten. Benytt heller den store parkeringsplassen bak hallen, eller sett 
av elevene i rundkjøringen i Landingsveien.   
 
 

● Oppgradering av store skolegård 
Det har lenge vært et ønske om utvikling av store skolegård, som i dag i stor 
grad er en «asfaltørken». FAU har bedt skolen ta et særskilt ansvar. Skolen vil 
orientere Driftstyret om fremdrift. Saken ble utsatt i forrige driftsstyre.  
For å bidra til god aktivitet i store skolegård, er det behov for baller, strikk, 
flere bordtennisbord. Etterskrift; noen klassekasser bidrar med innkjøp av slikt 
utstyr til sin klasse. Det er og mulig å søke FAU om midler til slike innkjøp.   
 

● Oppgradere skolebiblioteket 
Skolebiblioteket trenger oppgradering, og det er viktig å bidra til å skape gode 
leseopplevelser i hyggelige omgivelser. Petter Moe vil lede en arbeidsgruppe 
for å arbeide med dette fremover. Etterskrift: Oslobygg har bevilget penger til 
å rive vegger inne i biblioteket for å skape bedre romløsning, skifte gulvbelegg 
og pusse opp overflater. FAU skal bidra med å søke midler til oppgradering av 
inventaret.  
 

● Islegging av friplassen i Hovseterdalen 
Kommunen vil ikke lenger islegge banen i Hovseterdalen. FAU har søkt og 
mottatt støtte fra Vestre Aker Bydelsutvalg til å organisere isleggingen. Aksel 
E. Hillestad leder arbeidet med dette. 

  

Avslutningsvis ble det avtalt møtedatoer for FAU-styret 24/25. Datoene er: 

- 6. november 
- 9. januar 
- 26. februar (stormøte) 
- 24. april 
- 5. juni 


